
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENIeKO-DOBOJSKI KANTON 
OPCINA TESANJ 
OPCINSKO VIJECE 

Broj: 01-05-4-480-3/18 
Datum: 05.03.2018. godine 

ZAPISNIK 
SA 16.  SJEDNICE  OPCINSKOG VIJECA TESANJ, ODIdANE 

DANA 28.02.2018. GODINE (srijeda), S POC'ETKOM U 14,00 SATI, 
U SALI OPCINSKOG VIJECA TESANJ 

Sjednici prisustvovao 21 vijeanik. 
Odsutni: Pilav Elvir, Hod& Sedina, Mahmutovie Edin i Omie Mirsad. 

Vijeenik Jupia Mirano napustio sjednicu u 16,23 sati, Zamjenik Predsjedavajueeg Vijeea Piro Amir i vijeanik 
Hod‘Zia Enes napustili sjednicu u 16,43 sati. 

Gosti: Prestavnica Ambasade Svicarske g-da Alma Zukorlie, voditeljica projekta "Jaeanje uloge MZ u BiH" 
Maja Galibegovie, predstavnica Opeinskog suda Te,,;anj g-da Ahmetovie Fatima i direktor Zavoda za 
zapo§ljavanje — Biro TeS'anj g-din Berberovie Muharem. 
Sjednici prisustvovali: Opeinski naaelnik Suad Huskie sa saradnicima. 
SREDSTVA JAVNOG INFORMISANJA: 
Predstavnici TV "Smart" Teanj. 

Elektronsko glasanje, vremensko praeenje diskusija i zapisnik vodi Sajda Klepie. 
Sjednicom predsjedava predsjedavajuei Vijeea g-din Senad N. Subagie. 
Nakon prijave vijeenika, Predsjedavajuei Vijeea je konstatovao da danagnjoj sjednici Vijeea prisustvuje 21 
vijeenik, ime su se stekli uslovi za punovalno odlueivanje, otvorio 16. sjednicu Vijeea i proglasio je javnom, 
to u ime Vijeea i u svoje Hello ime pozdravio prisutne goste i predstavnike medija. 

Prije prelaska na predtaelu, usvajanje zapisnika, voditeljica projekta "Jaeanje uloge MZ u BiH" Maja 
Galibegovie i predstavnica Ambasade Svicarske g-da Alma Zukorlie, su prisutnima predstavile projekat 
i rezultate projekta koji su finansirale vlade Svedske i Svicarske a implementira razvojni program UNDP. 

Predsjedavajtiei Vijeea im se zahvalio na posjeti i izlaganju. Konstatovao je da je Vijeee informisano o ovom 
znaeajnom projektu u vise navrata, da Vijeee podrZava projekat i za naredni period, a da ee se izjasniti po 
potrebi zakljuekom kod razmatranja Informacije o radu mjesnih zajednica u martu iii aprilu ove godine. 

Ad. A 
Opeinsko vijeee je sa 16 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i 5 glasova "UZDRZAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUtAK 

Usvaja se Zapisnik sa 15. sjednice Opeinskog vijeea Teganj. 

Dnevni red  
U materijalima za ovu sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

organizaciji i sigurnosti saobraeaja na cestama i Informacija o realizaciji odluka, rjegenja i zakljueaka koje je 
Opeinsko vijeee usvojilo na 15.sjednici 
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Vijeenik Alie Hajrudin je predlo'Zio da se sjednica odgodi iz razloga da se da moralna podr§ka 
demobilisanim borcima. 

Vijeenik Jupie Mirano predlo'Zio da se Prijedlog Rje§enja o izmjeni Rje§enja o imenovanju Kolegija 
Opeinskog vijeea Teganj povuee sa dnevnog reda. 

Opeinski naCelnik predlo2io da se u dnevni red uvrsti Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o organizaciji i sigurnosti saobraeaja na cestama. 

Vijeenik Kurtie Amir predlo'Zio pauzu radi sastanka Kolegija u vezi prijedloga vijeenika Alie 
Hajrudina. 

Vijeenik Kaser Vedran je konstastovao da podr2ava prijedlog yijeenika Alie Hajrudina. 

Pauza u radu vijeea je trajala od 14,28 do 15,05 sati. 

Nakon pauze, Predsjedavajuei vijeea je u vezi prijedloga vijeenika Alie Hajrudina, prisutne 
podsjetio na Clan 44 Poslovnika o radu Opeinskog vijeea Teganj koji glasi „ Dnevni red sjednice Vijeea 
predlak predsjedavajuei Vijeea. Izuzetno, na sjednici se prijedlog dnevnog reda Vijeea mote paAiriti iii 
smanjiti, na prijedlog vijeenika iii Opeinskog nkelnika, koji su du'Zni obrazIo'Ziti razlog ovakvog prijedloga", 
i Clan 49 „Predsjedavajuei mote prekinuti rad sjednice, naznaeivgi argument za prekid sjednice i navodeei 

tkno du2inu vremena prekida, kada ocijeni da je to cjelishodno, a posebno radi obavljanja odredenih 
konsultacija sa predstavnicima politiekih stranaka, koalicija iii nezavisnih kandidata, s tim da prekid sjednice 
ne mok trajati duk od jednog sata". Predsjedavajuei, u dogovoru sa predsjednicima klubova, mote odlueiti o 
prekidu sjednice. Prekid sjednice ne mok trajati dune od 15 dana.." . 
Nakon toga, konstatovao je da na Kolegiju nisu dobili jedinstven stay, to da se po osnovu ovih odredaba 
Poslovnika Vijeee neee izja§njavati o prijedlogu vijeenika Alie Hajrudina. 

Predsjedavajuei Vijeea je u vezi prijedloga vijeenika Jupie Mirana saopkio da neee biti 
izj8njavanja, jer je prijedlog Rje§enja o izmjeni Rje§enja o imenovanju Kolegija Opeinskog vijeea proiza§ao 
iz Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Opeinskog vijeea. 

Opeinsko vijeee je sa 14 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se prijedlog Opeinskog naC'elnika da se u dnevni red kao 6. ta6ka uvrsti Prijedlog Odluke 

o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i sigurnosti saobraeaja na cestama. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 14 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 
usvojilo sljedeCi dnevni red: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za dodjelu koncesije, 

2. Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-put i Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi 

oblikovanja parcele u Miljanovcima, 

3. Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-puta i Prijedlog Odluke neposrednom pogodbom 

zv"Gobelja", 

4. Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-put i Prijedlog Odluke o prodaji zemljika 

neposrednom pogodobom zv. "O§Ijak", 

5. Prijedlog Odluke o provodenju izmjene i dopune urbanistiekog projekta „Te§anj-Centar" Te§anj, 
6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i sigurnosti saobrkaja na cestama 

7. Nacrt Odluke o uspostavljanju "Gradanskog sata sa vijeenicima", 
8. Nacrt Odluke o zonama sanitarne zakite i za§titnim mjerama za izvori§te -Krakvo", opeina TeS'anj 
9. Nacrt Odluke o o zakitnim zonama i zakitnim mjerama za izvorika na lokalitetu "Cerik" Karadaglije, 

opeinaTe§anj, 

10. Informacija o realizaciji Strategije opeine Teganj u 2017.godini, 

11. Informacija o izvr§enom deminiranju, trajnom obiljeZavanju i uklanjanju NUS-a u 2017. godini na 

podrueju opeine TeSanj, 
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12. Informacija o radu Opeinskog suda TeSanj za 2017.godinu, 

13. Informacija o radu Zavoda za zapogljavanje - Biro T8anj za 2017.godinu, 
14. Prijedlog Rjeknja o izmjeni Rje§enja o imenovanju Kolegija Opeinskog vijeea Te§anj, 
15. Prijedlog Rjeknja o imenovanju Komisije za izbor i imenovanje. 

(Sedam vijeenika nije glasalo). 

Ad. 1 
Pomoenik NaCelnika Hamzalija Hojkurie je dodatno obrazlo2io Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti 

za dodjelu koncesije. 
Na prijedlog Kluba vijeenika SDP, pauza u radu Vijeea trajala od 15,16 do 15,25 sati. 

Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 1 glasom "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za dodjelu koncesije. 

Ad.2 
Pomoenik NaC'elnika Medarie Nadir je dodatno obrazIoZio Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog 

dobra-put i Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi oblikovanja parcele u Miljanovcima, Prijedlog Odluke o 
gubitku statusa Javnog dobra-puta i Prijedlog Odluke neposrednom pogodbom zv"Gobelja", Prijedlog Odluke 
o gubitku statusa Javnog dobra-put i Prijedlog Odluke o prodaji zemlji'gta neposrednom pogodobom zv. 
"O§ljak". 

Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRiAN" usvojilo 

sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-put u Miljanovcima, 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 1 glasom "UZDR'Z' AN" 
usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine radi oblikovanja parcele u Miljanovcima, 

Ad. 3 
Opeinsko vijeee je sa 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDR'i AN" usvojilo 

sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-puta zv"Gobelja". 

Opeinsko vijeee je 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRiAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke neposrednom pogodbom zv"Gobelja". 
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Ad.4 
Opeinsko vijeee je 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRiAN" usvojilo 

sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o gubitku statusa Javnog dobra-put zv. "Ogljak". 

Opeinsko vijeee je 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRiAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o prodaji zemljigta neposrednom pogodobom zv. "O'Sljak", 

Ad. 5 
Urbanista Beglagie Nermina i Opeinski naeelnik su dodatno pojasnili Prijedlog Odluke o provodenju 

izmjene i dopune urbanistiekog projekta „Te§anj-Centar" Te§anj. 

U raspravi ueestvovali vijeenici: Jupie Mirano, Hod2ie Enes, Hrnjie Muris, Kurtie Amir, Alio Hajrudin, 
Kaser Vedran i pomoonik Naeelnika Medarie Nadir. 

Pauza u radu vijeea trajala od 16,21 do 16,40 sati. 

Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDR'i AN", usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Odgada se izjagnjavanje o Prijedlog Odluke o provodenju izmjene i dopune urbanistielog 

projekta „Teganj-Centar" Teganj za narednu sjednicu Opeinskog vijeea. 

Ad. 6 
U raspravi o Prijedlogu Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i sigurnosti saobraaja na 

cestama ueestvovali vijeenik Kaser Vedran i Opoinski naeelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN", usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i sigurnosti 
saobraeaja na cestama 

Ad. 7 
Predsjedavajuei vijeea je dodatno obrazIoZio Nacrt Odluke o uspostavljanju "Gradanskog sata sa 

vijeCnicima". 

U raspravi uoestvovali vijeenici: Kaser Vedran, Alie Munevera, Hinjie Muris, Solo Fahir, Alie 
Hajrudin i Huskie Kasim. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDId.  AN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Nacrt Odluke o uspostavljanju "Gradanskog sata sa vijeenicima", I upueuje na javnu 
raspravu u trajanju od 15 dana. 
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Ad. 8 

U raspravi o Nacrtu Odluke o zonama sanitarne z8tite i za§titnim mjerama za izvoriSte "Krakvo", opeina 
TeS'anj ueestvovali vijeenik Kaser Cvedran i Opeinski naeelnik Suad Huskie. 

Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRkAN" usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Nacrt Odluke o zonama sanitarne zagtite i zaKtitnim mjerama za izvoriAte "Kragevo", opeina 

Teganj i upueuje u javnu raspravu. 

Ad.9 

Bez rasprave, Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Nacrt Odluke o o zagtitnim zonama i zagtitnim mjerama za izvorigta na lokalitetu "Cerik" 

Karadaglije, opeinaTeganj, i upueuje u javnu raspravu. 

Ad.10 
Opeinski naeelnik Suad Huskie dodatno obrazIoZio Informaciju o realizaciji Strategije opaine TeSanj u 

2017.godini. 
U raspravi uaestvovali vijeenici: Deljkie Nermin, Kotorie Esmir, Alie Hajrudin, Kurtie Amir, Suba§ie 

Senad i Huskie Kasim. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Prima se na znanje Informacija o realizaciji Strategije opeine Teganj u 2017.godini. 

Ad.11 
Bez rasprave, Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 

"UZDRiAN" usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Prima se na znanje Informacija o izvrgenom deminiranju, trajnom obiljaavanju i uklanjanju 
NUS-a u 2017. godini na podruCju opeine Teganj. 

Ad.12 
U raspravi o Informaciji o radu Opeinskog suda TeSanj za 2017.godinu ucestvovali vijeenici: Kurdie 

Adem, Alio Hajrudin, Deljkie Nermin, Hrnjie Muris, Kurtie Amir i Opeinski naeelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDR'iAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o radu Opeinskog suda Teganj za 2017.godinu. 
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Ad.13 
Opeinsko vijeee je sa 16 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o radu Zavoda za zapogljavanje - Biro Teganj za 2017.godinu. 

Ad.14 
0 Prijedlogu Rjeknja o izmjeni Rjeknja o imenovanju Kolegija Opeinskog vijeea Te§anj. 

Diskutovla vijeenica Alie Munevera. 

Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDIdAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Rjegenja o izmjeni Rjegenja o imenovanju Kolegija Opeinskog vijeea 

Teganj. 
Ad.15 

Opeinsko vijeee je sa 15 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Rjegenja o imenovanju Komisije za izbor i imenovanje. 

Ad.B 
VIJEeNIeKE INICIJATIVE 

Vijeenik Kaser Vedran podnio sljedeeu vijeenieku inicijativu: „Da se uradi postavljanje zaSlitne ograde na 

lokalnom putu TeS'anj-Te§anjka u MZ Bukva od skretanja za Toplana d.d. Te§anj do ulaza u Pobjeda d.d. 

Te§anj." 

Vijeenik Hrvie Vandet je podnio inicijativu o zauzimanju jedinstvenog stava za sve buduee situacije kada je 

u pitanju raspolaganje nekretninarna koje je u iskljueivoj nadleZnosti Opeinskog vijeea, da se ista odvija po 
strogo zakonskim procedurama bez nepotrebnog ukljueivanja drugih (mjesnih zajednica) koje zakon i 
zakonska procedura u ovom slueaju niti poznaje. Ista problematika se mote odnositi i na Udru2enja gradana 

koja takode koriste imovinu koja je bila dr2avno/druStveno vlasnigtvo. 

Vijeenik Kurtie Amir je podnio vijeenieku inicijativu koja glasi: ,.Da se uputi inicijativa kantonalnoj 
direkciji za instaliranje ,.pametnih" semafora na dionici RP 475, na podrueju Tegnja. „Pametni semafor" bi 
trebao biti postavljen kod O.S. „Huso Hod2ie" da regulik saobraeaj gdje je pjeSaeki prelaz." 

Vijeenik Semsudin Klepie je postavio sljedeeu vijeenieku inicijativu: „Da Natelnik sa svojim pomoenicima 
provjeri moguenost finansiranja ueenika u plaeanju mjeseene karte koji dolaze sa rubnih podrueja naSe opeine 
udaljeni preko 10 km i ueenika (roditelja ) koji finansiraju (Mcoluju) dvoje iii vise djece." 

Viieenfeka pitanja 
Vijeenik Vedran Kaser se izjasnio da nije zadovoljan odgovorom na vijeenieko pitanje u vezi nezakonitog 
otpu§tanja radnika i vraeanja na posao u JU Bolnica Te§anj. Nije postavio dodatno pitanje. 
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Vijeenik Pagie Danijel se izjanio da nije zadovoljan odgovorom na pitanje u vezi imenovanja direktora JZU 

„Tefarm" Te§anj te postavio dopunsko koje glasi: ,Da li je ispo4ovana zakonska procedura o imenovanju 

direktora zdraystvene ustanove apoteka Tefarm Teganj u pogledu zavrSenog fakulteta te posjedovanja 

certifikata o obavljenoj edukaciji iz zdraystvenog menadknenta?". 

Vijeenik Solo Fahir je postavio sljedeee vijeenie'ko pitanje : ,,Ko je zadu2en da odr*Zava postojeou mreki 
rasvjete po mjesnim zajednicama?". 

Vijeenik Jupie Mirano je postavio sljedeee vijeenieko pitanje koje se odnosi na dostavljanje informacije za 
stanje kvalitete zraka na podrueju nak opeine i to za period od 01.09.2017.godine do 20.02.2018.godine. 

Nakon toga, predsjedavajuei Vijeea se svima zahvalio na prisustvovanju dana'gnjoj sjednici i zakljuoio rad 
gesnaeste sjednice Opeinskog vijeea Te§anj u 18,0811. 

ZAPISNICAR: 
Sajda Q)ie 

PREDSJEDAVA 1CI VIJECA 
Sena 	'le, dipl.oec. 
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